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Referat af bestyrelsesmøde mandag 11.12.2023 – kl. 18.00 i Tunehallen 

Til stede: Bernt, Flemming, Peter Th., Peter K., Tage, Mark og Kristian og inviteret Kenneth R. Rossen. 

Afbud: ingen 

 

Referent: Tage Lauritsen 

 

Referat fra sidste møde: Godkendt 

Næste ordinære bestyrelsesmøde 

2.1.2024 kl. 18 i Tunehallen. 

 

Økonomi. 

Udestående betalinger: ca. 35.500 kr. Alle der skylder mere end 400 kr pr. dd får brev om lukning, og at der først 
genåbnes efter nytår. De allerfleste er “gengangere”. 

Der forventes et mindre overskud for 2023. 

Signalforsyning TV 

Pakkeskift, 34 i alt pr 1.1.2024. Flest nedadgående. 

 

Allente streaming kontrakt fortsat ikke modtaget – Sidste nyt: ’Klar omkring 1. december’ – det bliver måske til 
januar 2024… 

 

Allente har lige lavet deres TV produkt om, og de tester fortsat dette med Pantheradmin. 

 

Andet ? 

 

Vi holder øje med program-leverandør situationen:  

● Discovery kanaler forventes at blive flyttet til fuldpakken – deres sportsrettigheder fortabes i sommeren 
2024. 

● TV2 prisstigninger og DR, da der er købt sportsrettigheder.  

● Viaplay, 20% af selskabet er solgt til et par udenlandske partnere; nogle teleanalytikere forventer, at 
selskabet sælges, og priserne på deres kanaler fra Viaplay Group er måske uafklarede –  

● Yousee priser er nu fastlagt. 

 
Vores pris på TV 2 Play er ikke varslet ændret. 

 
Kontrakterne og vilkår vedr. pakkeplacering af kanalerne: Vi kan godt rykke kanaler rundt, men kanalprisen kan 
ændres. 

 
Web-TV: Vi skal have drøftet en ændring af den regel, at over halvdelen af kanalerne kun har 2 dages catch-up i 
Playmaker med Allente. 

 

Glentens Web-tv mangler fortsat optage-mulighed. 

 



Side 2 af 3 

Servicepartnere 

Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: 

 

Fra sidst:  

Utilstrækkeligt signal 2 steder i Tinggårdsparken. Alle tilbud er accepterede og opgaven løst primo december ‘23. 

Ny ændring i Elkærparken: Der indsættes 2 forstærkere mere, og nuv. enkeltforstærkere skiftes til 
dobbeltforstærkere, og fordelere i skabene tilpasses: Vi har fået pris fra KK på dette. Udføres snarest. 

 

KK-Partner, dokumentation er up-to-date, på én adresse nær. 

 

LER2: 23% af interessenterne er ikke hoppet med på LER2 endnu. Det er især antenne- og teleanlæg, der rammes 
af graveskader. 

 

RPD: Ø-status mv.  

 

Stærk USMERDEV på OFDMA i visse områder, især Elkærparken. Det kan måske skyldes DA-forstærkerne. 
Løsningen er at forbigå denne med en DVU204. 

Gørlev, Vindinge, Flimmer. Vi skal finde en dato hvor vi kan få lov at sidde i hallen - Bernt. December ? 
Agenda vil handle om priser på tv-streaming-løsning.  

Desuden: Detailplaner for RPD-udbygning i foreningerne. Dette skal tales separat om med Gørlev og med 
Flimmer. 
Samt endelig “kursus” i support og fejlfinding vha. de værktøjer vi bruger i Tune. 

Vi skal have 2 RPD mere til Flimmer. Formanden har bestilt dem i mail til kasserer d. 16.6.2023 til levering i 2024. 
Vi beder om specifikke tidspunkt. Harmonic kan godt levere. Vi antager, at de vil have med 1:2 (DS:US). 

4 stk. RPD bestilt hos Svend ? … Vi mangler pris på nye RPD fra Harmonic. 

 

Pantheradmin øvrigt: 

Vi har anmodet om at få temp. af Arris med i overvågning. 

 

Hovedstation og anlæg 

Vedligehold. Appear skal slukkes. 

 

Udeståender: 

Tinglysning af kabel bag Mimosevej 3+5 og 7+9+11, 2 standere (Tage): 

 

Vi vil have ret til at have skab stående der, og kabel frem til disse. 

 

KK melder vand i hovedkabel frem til Tinggårdslunden 54. Vi afventer en “rigtig” melding? Vi har bedt Allan Hjort 
fra KK om pris på denne opdeling. 

 

Internet 

Harmonic: CableOS er opgraderet til 1.15.13, men der mangler en version mere: 1.15.19 eller nyere, for at vi kan 
få FEC counters for us med. Peter K. opretter en ny ticket hos Harmonic om dette. 
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DOCSIS certifikater til transponder-modemmerne:  
Alle ac6983 er opdaterede, kun 38% af ac6980 er opdaterede (108 mangler). Peter K / Kenneth finder løsningen  

Kapacitet, forbrug. Hastigheden til 1,6 Gbps down fra årsskiftet.  

Router, lagerstatus: 8 Arris, 17 AVM. 

Gørlev status: De har en del støj.  

Flimmer status. De har bedt om 2 RPD mere, til lev. i januar ‘24. 

 

NDX-problematik ifbm. Harmonic problem: At “RPD’en dør, når vi tænder for NDX”. Dette er løst ifm. COS 
upgrade til 1.15.13. 

 

Vi hører Svend Jessen om en Prostream mere, så den kan danne redundans med den eksisterende. 

 

Ang. mailserver: Vi har modtaget faktura 23.9.2023 fra Gullestrupnet. Vi spørger KA-net om de har fået en 
tilsvarende, så vi kan hitte hoved og hale i dette. 

 

Til hjemmesiden:  

Vi bør udgive nyhedsbreve, eller et FB-opslag, der linker til dette. 

Panther: Selvbetjenings-serverne og ESG’en er dybt forældede. Sikkerhedsrisiko: PHP8.  

 

Der er lavet en VM til en WordPress server i HS, credentials udleveret. 

 

Remindere/opfølgning/forglemmelser: 

Dato, lokale, dirigent for GF og medlemsmøde 2024:  

Medlemsmøde: 27.2.2024. GF: 30.4.2024. Begge er reserveret og bekræftet. Dirigent ligeledes (Torben Weiss).  

Elk. Har fået besked på disse datoer af Bernt. 

 

Mark meddelt flytning ca 1.1.24. 

 


